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Сјајна прослава Петровдана

Idén is bemutatták
a hagyományos aratást

Насмејана лица, дружење, 
едукација и забава

Поново заједно - радујемо се нашем 
поновном сусрету и дружењу, одржан 
16. Еко камп 

Министар Недимовић и секретар Божић у Србобрану

Добри приноси охрaбрују
пољопривреднике

Велике амбиције
припадају младости

Пријем и награде за ученике генерације

Трг слободе био је пун за Петровданску ноћ, бројна публика окупљена и у околним улицaма ужива-
ла је уз звуке бендова на бини. Изгледа да смо се сви ужелели не само добре свирке, него и дружења.
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Спровођење мера енергетске санације

Ускоро јавни позив
• Грађани ће моћи да се пријаве за две мере, а за све информације грађанима је на располагању   Канцеларија за ло-
кални економски развој општине Србобран. 

Општина Србобран на-
шла се међу првих 67 гра-
дова и општина у Србији са 
којим су  склопљени угово-
ри о додели средстава ло-
калним самоуправама за 
повећање енергетске ефи-
касности.

Грађани се већ увелико 
интересују за средства која 
могу добити за ове намене.
Након избора привредних 
субјеката, ускоро ће бити и 
јавни позив за граћане за 
спровођење мера енергет-
ске санације у домаћин-
ствима. Грађани ће моћи 
да се пријаве за 2 мере енер-

гетске санације у домаћин-
ствима. 

Прва мера је: Замена (на-
бавка са уградњом) спољ-
них прозора и врата и дру-
гих транспарентних елеме-
ната термичког омотача са 
одговарајућим термичким 
својствима према негреја-
ним просторијама, на по-
родичним кућама са пра-
тећим грађевинским ра-
довима.

Јавни позив овај пут ус-
мерен је само на породичне 
куће (станови нису укљу-
чени). Средства се неће 
одобравати за набавку и 

уградњу једног прозора или 
врата. Максимална укуп-
на средства подстицаја за 
ову меру са ПДВ-ом могу 
износити до 100.000,00 ди-
нара , односно 50% укуп-
ног пријављеног износа са 
ПДВ ом за ову меру, шта год 
је од ова два износа мање. 
Прихватљива јединична 
цена за ову меру са ПДВ-
ом се одређује да може из-
носити до 14.000,00 дина-
ра по квадратном метру за 
прозоре и балконска врата 
и  до 20.000,00 динара по 
метру квадратном за улаз-
на врата. 

Друга мера је: Набавка 
и инсталацијa котлова на 
природни гас или биомасу.
Максимална укупна сред-
ства подстицаја за ову меру 
са ПДВ-ом могу износити 
до 70.000,00 динара , однос-
но 50% укупног пријавље-
ног износа са ПДВ - ом за 
ову меру, шта год је од ова 
два износа мање.

Рефундација трошко-
ва за већ набављену опре-
му и извршене услу-
ге  је неприхватљив тро-
шак. Грађани ће бирати 
привредни субјект са ли-
сте одабраних и од њих узи-

мају предрачун са којим се 
пријављују на Јавни позив. 
Остали детаљи, списак по-
требне документације, бо-
довање ће бити садржа-
но у Јавном позиву, а Јав-
ни позив ће бити објављен 
на званичној страници 
општине Србобран, али и 
испромовисан у локалним 
медијима.

Канцеларија за локални 
економски развој општине 
Србобран је грађанима на 
располагању уколико имају 
нека питања везана за овај 
Јавни позив.

Одржана
Србобранска
тракторијада
• Велики број учесника, посетилаца, и мно-
го лепши амбијент обележили су 6. по реду ср-
бобранску „Тракторијаду“, манифестацију у 
организацији истоименог удружења и МЗ Ср-
бобран, која је 17. јула, одржана на Рајчуру.

Након што су се у препо-
дневним сатима тракто-
ристи скупили на бетону 
некадашње пијаце, у дну 
улице Лазе Kостића, кре-
нули су у колони, под поли-
цијском пратњом, у свеча-
ни дефиле кроз Србобран. 
Пошто су обишли насеље, 
и својом вожњом приву-
кли пажњу Србобранаца, 
што је уједно био позив да 
им се исти придруже на ма-
нифестацији, трактористи 
су се вратили на место по-
ласка и тад је програм мо-

гао да почне. Чак 65 так-
мичара одазвало се пози-
ву организатора, најмлађи 
је имао 8, а најстарији 72 го-
дине, а лепо је било видети 
у свечаном дефилеу и једну 
жену за воланом трактора.
Манифестацију је отворила 
Милена Аларгић, председ-
ница Скупштине општи-
не Србобран, следећим 
речима: „Драги моји Ср-
бобранци, драги гости, 
пољопривредници, изла-
гачи и такмичари, добро-
дошли на 6. Тракторија-

ду, манифестацију која 
окупља све наше грађане, 
од 7 до 77 година. На да-
нашњој манифестацији 
ће снаге одмерити мно-
гобројни спретни трак-
тористи, у жељи да пока-
жу своје умеће. Желим им 
много успеха и фер так-
мичење, а свима нама леп 
дан“.

 Поред такмичења у во-
жњи трактора, организа-
тори су приредили и так-
мичење у кувању пасуља, 
које је привукло кулинар-
ске мајсторе, али и дегуста-
торе из краја.

Општина је као прву на-
граду обезбедила лето-
вање у Сутомору. По први 
пут је у оквиру овог тако-
званог фестивала земљо-
радње, приређен и мини 
сајам пољопривреде. Не-
колицина излагача пред-

ставила је пољопривредне 
машине и тракторе, а при-
сутни су били и стручњаци 
из домена пољопривредне 
фармације. Поред свега на-

веденог била је организова-
на и мини олимпијада за 
најмлађе посетиоце за које 
су припремљене пригодне 
награде. Награде су доби-
ли и власници најстаријег 
трактра, најбоље одржава-

ног трактора, али и најм-
лађи и најстарији учесник 
главне приредбе. С обзи-
ром да се сваки пут број 
учесника значајно повећа-

ва, а манифестација је све 
лепша, масовнија и значај-
нија, организатори очекују 
да ће ускоро достићи број 
од 100 пријављених трак-
ториста.

                  Србобран.данас
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Министра Недимовића 
и покрајинског секретара 
Божића дочекао је Ради-
вој Дебељачки, председник 
општине Србобран. Гости 
су том приликом разгова-
рали са пољопривредни-
цима о актуелним програ-
мима мера и подстицаја др-
жаве у овој области. „Посао 
ратара није лак, иако се у 
овим новим комбајнима 
лепо возити. Боре се људи 
и вредно раде, ове године 
имају приносе какве нису 
имали дуго, што нас све 
заједно радује, бар што се 
тиче пшенице, а сад ћемо 
видети како ће бити с ку-
курузом, сунцокретом и 
другим културама. Го-

дило би мало кише, зато 
уосталом и радимо на си-
стемима за наводњавање, 
како не би смо зависили 
од количине падавина. 
Цена пшенице је од 19,5 
до 20 динара, како где, а с 
обзиром на количину мис-
лим да ће људи бити задо-
вољни. Ни у једном месту 
Војводине нисам чуо да је 
неко имао принос мањи од 
6,5 до 7 тона по хектару, а 
то је све преко онога што 
смо имали свих ових го-
дина“,  рекао је Недимовић.

 На питање новинара, да 
ли ће једном и код нас доћи 
до системског разврста-

вања пшенице, министар 
је одговорио да хоће али да 
за то морају да се испуне 
бројни услови. „Ми прво 
морамо млинарски сектор 
да припремимо за то, без 
тога нам је све џабе. Мо-
жемо ми да донесемо 500 
правилника џаба је ако 
они немају опрему за раз-
врставање. Ми срећом не-
мамо проблем са пласма-
ном пшенице на иностра-
ном тржишту, колико год 
да понудимо на продају 
све оде и још се нико на 
нашу пшеницу није бунио. 
Ја свакако тим аргумен-
том не браним садашње 
стање, до промене ће доћи 
и треба да дође, али кад 

се створе услови које сам 
поменуо“, рекао је Бранис-
лав Недимовић. Говорећи о 
жетви, покрајински секре-
тар за пољопривреду, во-
допривреду и шумарство 
Чедомир Божић оценио је 
да су планови за ову го-
дину остварени, уз наду да 
ће ратари бити задовољни. 

„Са стране Покрајинског 
секретаријата за пољо-
привреду могу рећи да и 
за наредну годину спре-
мамо нове конкурсне ли-
није како би наши ра-
тари и у наредној години 
могли да конкуришу за 
прикључну механизацију 

и све друго што је неоп-
ходно. Када су у питању 
конкурси за ратаре, мо-
рам напоменути да је ове 
године био јако велики 
одзив, 1.700 пријава, и да 
због тога средства за на-
редну годину буквално 
треба дуплирати како би 
смо били у могућности да 
изађемо у сусрет већем 
броју људи. Када су у пи-
тању системи за наводња-
вање, што је врло важно за 
овај тип пољопривредне 
производње, пре два дана 
смо имали прилику да уру-
чимо уговоре за пољо-
привредна газдинства 
која су аплицирала, њих 
707, где су укупна средства 
била у вредности од 70 ми-
лиона динара, што је у оба 
случаја апсолутни рекорд“, 
истакао је Божић. Председ-
ник општине Радивој Де-
бељачки истакао је да је  
пољопривреда најважнија 
привредна грана на овом 
простору. „Располажемо 
са 26.000 хектара ораница, 
са 1.500 пољопривредних 
газдинстава и то је наша 
најзначајнија привредна 
делатност. Из тог разлога 
добар део средстава из ло-
калног буџета усмеравамо 
у пољопривреду, пре свега, 
се то односи на уређење 
атарских путева. Само у 
овој години издвојили 
смо за ову намену више 
од 30 милиона динара, а 
додатно велико улагање 
биће спајање Великог бач-
ког канала и реке Криваје, 
што ће додатно, за 5.000 до 
6.000 хектара, подићи мо-
гућност за наводњавање 
обрадивих површина. 
Овај пројекат финансира 
се из Абу Даби фонда и 
партнер у њему нам је 
ЈВП ‘Воде Војводине’. 
Директна помоћ пољо-

привредницима огледа се 
и кроз бескаматне кредите 
који су им на распола-
гању, у којим ми сносимо 
трошкове обраде и камата. 
Тако пољопривредници 
имају погодност да врате 
само онај износ који и до-
бију од банке“, рекао је Де-

бељачки и захвалио мини-
стру Недимовићу и секре-
тару Божићу на издвојеном 
времену и показаном инте-
ресовању за пољопривреду 
у општини Србобран.  Ар-
сен Градинац потврдио је 
овом приликом да за раз-
вој пољопривредног газ-
динства једну од важних 

улога могу имати управо 
програми подршке надлеж-
них министарстава и секре-
таријата. „Свако газдин-
ство мора креирати своје 
пословање и то није јед-
ноставно и лако, али ту до 
изражаја може доћи улога 
државе кроз субвенције и 

разне подршке. Драго ми 
је што смо чули најаве ми-
нистра Недимовића да ће 
се донети закон о профе-
сионалним пољопривред-
ним произвођачима, где 
ће потпора државе бити 
озбиљнија. То је оно што 
је европски стандард“, ре-
као је Градинац. 

Министар је са пољопривредницима разговарао о 
томе како тече жетва у атару Србобрана, али и 
чуо на који начин они виде подршку од стране др-
жаве. Посету газдинству Недимовић је искористио 
и за „вршидбу“, јер није пропустио прилику да пет-
наестак минута проведе у комбајну и заједно са во-
зачем прође кроз родну равницу.

Министар у вршидби

Министар Недимовић и секретар Божић у Србобрану

• Бранислав Недимовић, министар пољо-
привреде, шумарства и водопривреде, и 
Чедомир Божић, покрајински секретар за 
пољопривреду, водопривреду и шумарство, 
посетили су пољопривредно газдинство 
Арсена Градинца у Србобрану.

Добри приноси 
охрaбрују 
пољопривреднике
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Током целог дана у Ср-
бобрану је 12.јула била све-
чарска атмосфера. Људи су 
шетали, деца су се забавља-
ла, на тезгама је било за сва-
ког по нешто. У сваком ло-
калу чула са музика, сви су 
били расположени.

Ипак централни догађај 
био је у вечерњим сатима на 
бини постављеној на Тргу 
слободе.

Свирка је почела уз „Бан-
ду дрвену“, а након тога 
дуго очекивани бенд 

„Рибља чорба“. Уз прве зву-

ке почела  је и експлозија 
ватромета.

Бора Ђорђевић изводио 
је добро познате хитове, а 
реакција публике најбољи 
је показатељ да је ового-
дишњи избор главних звез-
ди програма био пун пого-
дак. Бора је поздравио све 
присутне пожелевши им 
срећну славу.

„Дуго нисмо били у Ср-
бобрану, стварно дуго, али 
имаћемо добар концерт. 
Већ смо се уходали, опора-
вили се, али као што знате, 
Миша нам је умро и ово је 
четврта свирка без њега. 
Ако неко, уопште, може да 
га замени. Са нама вече-
рас свира Иван Станко-
вић Ивке, наш нови члан, 
али искусан басиста, који 
је и пре мењао Мишу у не-
ким ситуацијама.Свирали 
смо у овом саставу већ не-
колико пута, у Крагујев-

цу пред 8.000 људи, и то је 
за нас било фантастично 
охрабрење, с’ обзиром да 
нисмо свирали годину и 
по дана. Верујте ми да смо 
вежбали као луди и има-
ли трему како ће све то из-
гледати, и прошло је од-
лично. Волимо да свирамо, 
то је једино што знамо да 
радимо како треба, прија 

нам што поново можемо 
да будемо на бини“, рекао 
је Бора пред сам наступ. 
Пре њега, окупљенима се 
обратио Радивој Дебељач-
ки, председник општине, уз 
најлепше жеље за славу Ср-
бобрана, и наду да граду и 
његовим становницима до-
лазе још бољи дани, развој 
и напредак. „Драги моји, 
Србобранке и Србобран-
ци, поштовани гости из 
других градова и општи-
на, надам се да вам је лепо 
вечерас у Србобрану. Же-
лим вам у име општине 
Србобран пријатну добро-
дошлицу у Србобран, који 
је увек био широког срца, 
прави домаћин, и надам се 
да ћемо овако наставити и 
вечерас уз концерте. Задо-

вољство ми је што смо се 
скупили у оваквом броју 
вечерас, коначно можемо 
да размишљемо озбиљ-
није да, све што је тешко 
да оставимо иза нас и да 
наставимо да идемо на-
пред и да наставимо да 
живимо нормално. Драго 
ми је што Србобран може 

да се поноси својом мани-
фестацијом, нечим што 
заиста обележава наше 
место, нашу општину.

Желим свима срећан 
Петровдан, и надам се да 
ћемо заједно радити на 
томе да наше место буде 
још боље и још лепше“, по-
ручио је Дебељачки.

Радивој Дебељачки, 
председник општи-
не, честитао је свим 
грађанима Србобра-
на Петровдан, сла-
ву града. „Поштова-
ни Србобранци и Ср-
бобранке свих гене-
рација, желим нам да 
слогом, радом, међу-
собним поштовањем 
и љубављу, градимо и 
развијамо нови, бољи 
и успешнији Србобран. 
Свима појединачно 
желим добро здравље, 
срећу, напредак и успе-
хе, јер наши појединачни успеси у свему што радимо, 
од школовања до стварања и привређивања, неизо-
ставни су углови темеља заједничког успеха. Злат-
ном бојом којом сијају поља око наших кућа, и родом 
који она доносе, морамо обојити све наше пројекте 
и тежње, да живот у Србобрану буде задовољство. 
Наш заштитник је са нама, срећан Петровдан“, ре-
као је Дебељачки.  

Заједно градимо бољи и успешнији Србобран

Сјајна прослава Петровдана
• Трг слободе био је пун за Петровданску ноћ, бројна публика окупљена и у околним улицама уживала је уз звуке бен-
дова на бини. Изгледа да смо се сви ужелели не само добре свирке, него и дружења.

Петровданске свечаности у Србобрану почеле су у недељу касачким тркама на 
хиподрому и разним програмима на Тргу слободе.  Петровданске касачке трке, 
16. по реду, окупиле су бројне ергеле и најбоља грла наше државе. Шампион Пе-
тровданске трке је грло Iago d’Amore са возачем Андор Вебером. Реч је о седмогод-
цу из одгоја Бранислава Мукића, власника Петра Жужића, који је постигао време 
1:14,8  из два хита, којем је уз пехар припала и новчана награда од 74.000 динара.
После хиподрома бројна публикa наставила је дружење у центру Србобрана, а за 
добру забаву били су задужени представници општине Србобран на такмичењу 

„Србија у ритму Европе“, затим „Звездице”, КУД “Бард” Србобран, Клуб за него-
вање традиције и обичаја свих народа и народности, КУД “Ивањско цвеће” Надаљ, 
и, на крају првог дана Петровданских свечаности, певачица Ивана Павковић.

Петровданске касачке трке

Шампион грло Iago d’Amore

Забава је у центру Надаља окупила пуно људи. На 
бини су се смењивали  културно-уметничка друштва 
„Ивањско цвеће“ из Надаља и „Бард“ из Србобрана, 
„Звездице“, бројни солисти, певачи изворних песа-
ма и други, све до 22.00 и великог концерта Милана 
Митровића. Надаљчанима је славу први честитао 
Радивој Дебељачки, председник општине Србобран, 
пожелевши им да велики празник, храмовна слава 
села, испуни срца свих Надаљчана и Надаљчанки за-
довољством и срећом, уз наду да ће будућност доне-
ти нове бројне прилике за дружењa и весеља.

Надаљ је 7. јула прославио Ивањдан



СРБОБРАНСКИ ИНФОРМАТОР5

srbobran.rs - mojsrbobran.net - srbobran.net - srbobrandanas.rs - szenttamás.rsСарадници Србобранског Информатора:

Пријем и награде за ученике генерације

За најбоље ученике  при-
ређен је пријем у СО Ср-
бобран, где их је дочекао 
Радивој Дебељачки, пред-

седник општине. Том при-
ликом председник је изра-
зио задовољство због су-
срета са њима и истако да 
је то један од најлепших 
пријема у години. „Задо-
вољство је сусрести се и 
разговарати са најбољим 
међу најбољима, ученици-
ма генерације у свим шко-

лама у нашој општини. 
Овај дан увек је један од 
најлепших дана и пријема 
у години, када имамо при-

лику да чујемо младе и па-
метне људе, за које сам си-
гуран да ће своје знање у 
будућности употребити у 
својој средини, на корист 
своје заједнице, и тако до-
принети да Србобран буде 
још бољи и лепши за жи-
вот. Њихове велике амби-
ције припадају младости, 

важно је да током школо-
вања покажу да су вред-
ни, да желе да напредују 
и стичу нова знања, и оче-
кујем да остваре успехе у 
будућности“, рекао је Де-
бељачки и пожелео уче-
ницима генерације нове 
успехе у наставку школо-
вања. У име изабраних и 
награђених речи захвал-
ности упутио је Лазар Па-
рошки, ученик генерације 
у Гимназији „Светозар Ми-
летић“. „Хвала општини 
Србобран и председнику 
Радивоју Дебељачком на 
свечаном пријему, изре-
ченим похвалама и лепим 
поклонима. Драго нам је 
што локална самоупра-
ва препознаје наше успе-
хе, што подржава наше 
школовање и што имамо 
јасан сигнал од председ-
ника општине да су мо-
гућности за даљу сарадњу 

широм отворене“, рекао је 
Парошки, који школовање 
наставља на колеџу у Сје-

дињеним Америчким Др-
жавама, али има план да се 
након тога врати у Србију.

Велике амбиције припадају младости
• Најбољи ученици општине Србобран, ђаци генерације у својим школама, награђени су од локалне самоуправе за 
сјајне резултате постигнуте током школовања. 

Из равнице
правац до врха
• Љубица Дебељачки, недавно је прославила тридесет дру-
ги рођендан, само месец дана након што је освојила Елбрус 
(5.642 м), највиши врх Русије и Европе. 

Утисци су се мало слегли,а 
како каже, био је то велики 
изазов за њу.  Ова аванту-
ра Љубице и њених коле-

га планинара из Београда, 
трајала је од 17. до 26 јуна. 

„Прикључила сам се Бе-
оградском клубу плани-
нара који су се спремали 

за освајање Елбрусa.Еки-
па је била одлична, во-
дич сјајан. Сам успон је 
трајао шест дана, сваки 

дан је била аклиматиза-
ција. Били су  екстремни 
услови на врху. Наша мала 
екипа је добро сарађивала, 
били смо упућени једни на 

друге. Дис-
циплина је 
била војнич-
ка, што је кључно у так-
вим ситуацијама“, прича 
Љубица и истиче да је по-
стала свесна овог подухва-
та тек када је добила сер-
тификат о успешном успо-
ну и освајању Елбруса. Она 
каже да је планинарење ло-
гичан след догађаја, јер је 
као дете стално кампова-
ла. „Мој тата је био старе-
шина извиђача и стално 
ме је водио на камповање, 
тако да сам још као дете 
волела боравак у приро-
ди и шетњу. Када сам од-
расла прикњучила сам се 
групи планинара из Сири-
га и редовно ишла у шетњу 
и планинарење по Фруш-

кој гори. Први пут сам се 
2015. године у Црној Гори 
испела на Комове на 2.400 
метара, затим у Аустрију 
на Гросглокнер на 3.798 
метара надморске виси-
не“, каже млада Србобран-
ка. Њене амбиције су вели-
ке, каже да жели да поме-

ра своје границе. „Енергија 
је сјајна приликом успонa. 
Емоције су невероватне, 

нађеш се сам са собом ис-
питујеш и помераш своје 
границе. Моји апетити су 
велики и зато имам у пла-
ну  да освојим још много 
врхова. Следеће године 
планирам пут на Монблан, 
који је за освајање технич-
ки врло захтеван,  након 

тога план ми је освајање 
Килиманџара“, истиче Љу-
бица.

Основна школа „Вук Караџић“ - Теодора Јојкић
Основна школа „Јован Јовановић Змај“ - Анђела Ча-
ленић (за школовање на српском наставном јези-
ку), - Летициа Ухач (за школовање на мађарском 
наставном језику)
Основна школа „Петар Драпшин“ - Лазар Велицки
Основна школа „Жарко Зрењанин Уча“ - Вељко Голуб
Гимназија и економска школа „Светозар Милетић“ 
Лазар Парошки и Драгана Јајић

Награђени ученици генерације:

„За планинарење су увек велики трошкови, и теш-
ко је да било ко од планинара може то сам финан-
сијски да изведе. Захвална сам општини Србобран 
на финансијској подршци и разумевању“, нагласи-
ла је Љубица Дебељачки.

Захвалност општини Србобран

Љубица Дебељачки из Србобрана освојила највиши врх Европе
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Након прошлогодишње 
паузе због епидемије из-
азване корона вирусом, 
штићеници „Бисера“ и њи-

хови другари из сличних 
удружења дружили су се у 
Шумици на Вашаришту, на 
16. Еко кампу под називом: 

„Поново заједно - радујемо 
се нашем поновном сусрету 
и дружењу“.

Циљ овог  еко кампа је 
унапређење квалитета жи-
вота и социјалних интерак-
ција деце са сметњама у раз-
воју и са инвалидитетима са 
свим осталим друштвеним 
групама.

Кроз широк спектар ор-
ганизованих активности и 
радионица, од разних при-
родних материјала, мате-
ријала за рециклажу учес-
ници кампа показали су 
како се може направи-
ти нешто корисно и упо-
требљиво како би сачували 
нашу околину. Деца, млади 
и одрасли, уживали су  у са-

држају креативних, спор-
тско-рекреативних и так-
мичарских активности, и 
имали су прилику да пока-

жу своје таленте, све у циљу 
дружења. Еко камп трајао је 
пет радних дана. Учесници 
су се свакодневно окупља-
ли од 09.00 до 15.00 часо-
ва.  Током трајања кампа 
учеснике је обишао Ради-
вој Дебељачки, председник 
општине Србобран, заједно 
са др Илијом Газеповим и 
Јовицом Андрићем.
„Ово је сјајан повод да бу-

демо у природи. По 16. пут 
организује се камп Удру-
жења ‘Бисер’ и заиста 
сам поносан на рад овог 
друштва, како ради и как-
ву традицију гради. Похва-
ле заслужују и партнерске 
организације - Црвени 
крст и Удружење ‘Плави 
круг’. Задовољни смо јер 
видимо насмејана лица 
деце, њих више од 80, и то 
не само деце из Србобрана, 

већ и из суседних општи-
на“, рекао је Дебељачки и 
истакао да ће локална са-
моуправа и даље наставити 

да пружа под-
ршку „Бисеру“ 
и активности-
ма и услуга-
ма које пружа. 
Станка Стојков, 
дипл. дефекто-
лог, истакла  је 
да је  „Бисеров“ 
еко камп про-
текао у доброј 
атмосфери и 
без потешкоћа, 
уз дружење, 
едукације и за-
баву. „Ово је 
прави пример 

инклузије и пример добре 
праксе. Ове године имамо 
чак 60 одсто 
деце која се у 
камп укључују 
из редовне по-
пулације, што 
је предуслов 
да се оствари 
циљ окупљања 

- јачање инклу-
зије и социјал-
них интерак-
ција деце са 
сметњама у 
развоју и дру-
ге деце. У свим 
активностима 
учествују сви 
заједно и на 
делу можемо видети како 
се другови помажу, пру-
жају једни другима подрш-
ку како би свако стигао до 
циља. Имамо пуно креа-

тивних радионица, доста 
спортских полигона, а по-
себна сарадња остварена је 
са Технолошким факулте-
том у Новом Саду јер смо 
у пројекту прикупљања и 
сортирања одбачене пла-
стичне амбалаже, па ћемо 
тако имати и радиони-
цу на којој ће говорити 
и стручњаци са Департ-
мана за рециклажу и ам-
балажу. Наш партнер је и 
Центар ‘Феникс’ из Новог 
Сада, који се бави растом 
и развојем деце и особа са 
сметњама, као и Мото клуб 
‘Кнежевина’ из Турије чији 
чланови за сву децу на кам-
пу припремају посебну за-
куску. Из године у годину 
имамо све више пријатеља 
и ‘Бисеров’ еко камп је 

све бољи и бољи“, рекла је 
Станка Стојков.   Др Илија 
Газепов, члан Општинског 
већа и активиста Друштва 
за борбу против шећерне 

болести „Плави круг“, већ 
дуги низ година интезив-
но сарађује са Удружењем 

„Бисер“. „Уз прегледе више 
здравствених параметара, 
увек са учесницима кам-
па разговарамо о превен-
цији и начинима заштите. 
На време откривен дија-
бетес значи спашен један 
живот, и све активности 
које спроводи ‘Плави круг’, 
са посебним задовољством 
покушавамо да реализује-
мо и на овом месту“, рекао 
је др Газепов.

Подршку кампу „Бисера“ 
пружила је и Општинска 
организација Црвеног кр-
ста Србобран, чија су че-
тири волонтера и четири 
особе ангажоване у сарадњи 
са НСЗ, стално укључени у 

рад. Они су, према речима 
Горана Радовановића, се-
кретара ЦК Србобран, по-
лазнике кампа упознали са 
радом ове организације.

Насмејана лица, дружење, едукација и забава
• Удружење за помођ МНРО „Бисер“ организовало је од 26. до 30 јула 16. по реду Еко камп „Поново заједно - радујемо 
се нашем поновном сусрету и дружењу“. 

Поново заједно - радујемо се нашем поновном сусрету и дружењу, одржан 16. Еко камп 
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Rövidebb kihagyás után, 
újult erővel július 17-én hato-
dik alkalommal került meg-
rendezésre a Szenttamási 
Traktortalálkozó a rajcsúri  
városrészben, az egykori pi-
actéren. Az idei rendezény 
mezőgazdasági kiállítással 
és a bableves-főzőversennyel 
bővült. Az ünnepélyes   fel-
vonulást ezúttal is a megnyi-
tó előtt tartották, így déli 12 
órától rendőri kísérettel, egy 
1960-as gyártású traktor ve-
zetésével, mintegy 65  erőgép 

dübörgött végig Szenttamás 
utcáin. A felvonulást követő-

en Milena Alargić, a Közsé-
gi Képviselő-testület elnöke 
megnyitotta a rendezvényt, 
amit alkalmi műsor köve-
tett. A szervezők a gyerekek 
számára ügyességi játékokat 
(csizmahajítás és kerékgu-
rítás), a  felnőtteknek pedig 
traktoros vetélkedőket szer-
veztek, így sok nyeremény  ta-
lált gazdára.
A bővült tartalom miatt az 

ide találkozó sokkal gazda-
gabb volt, a többszázas láto-
gatottsághoz pedig valószínű-
leg a sok értékes nyeremény is  
hozzájárult. Díjban részesült 
a legidősebb és legfiatalabb 

traktorvezető, a legtávolabbi 
helyről érkező traktoros, az 
egyetlen női sofőr, valamint 
a legrégebbi traktor tulajdo-
nosa, azonkívül az ügyességi 
és gyorsasági versenyek első 
három helyezetje.
A délután folyamán meg-

rendezett bableves-főzőver-
seny főnyereményét, ami  egy 
hét napos Sutomorei nyaralás 
volt a pirosi Cseke István és 
csapata nyerte.
A rendezvényen hirdették 

ki a Virágos Szenttamás pá-

lyázat nyerteseit is, amit idén   
először szerveztek, amelyre a 
szenttamási lakosok kertjeik 
és udvaraik fényképeivel ne-
vezhettek be. A védnökök-
nek köszönhetően minden  
résztvevő virágban, a nyer-
tesek pedig ajándéktárgyak-
ban részesültek. A fesztivál 
résztvevői és vendégei számá-
ra a helyi Hagyományápolók  

Klubjának asszonyai három 
üst bablevest főztek, a látoga-
tókat pedig az  esti órákig élő 
zene szórakoztatta.

Dübörögtek a gépek, főtt a bableves

Huszonnegyedik alkalom-
mal dőltek a búzarendek, jú-
lius 10-én ugyanis ekkor szer-
vezték meg Szenttamáson a 
hagyományos aratóünnepsé-
get. A rendezvény célja ezút-
tal is a régi aratási szokások 
megőrzése és a fiatalabb  ge-
nerációkra való átörökítése 
volt. A Brasnyó-tanya mel-
letti parcellán megtartott ara-
tóünnepségen hét vidéki és 
két helyi csapat mutatta be a 
valamikori aratás menetét, a 
kaszáláshoz szükséges felsze-
relést és az aratóreggeli össze-
állítását. A rendezvény szer-
vezője a Hagyományápolók 

Klubja. Szenttamáson nem 
aratóversenyről, hanem fesz-
tiválszerű rendezvényről van  

szó, amelynek ünnepi jel-
lege van. Szerintem minden 

csapat, aki eljött, és bemutat-
ja, hogy hogyan arattak va-
lamikor őseink, már eleve 
győztesnek számít. Az idős 
személyek ugyanis már nehe-
zen tudják bemutatni a kézzel 
történő aratási folyamatot, a 
fiatalok pedig még tanulnak, 
így szükség van arra, hogy 
ötvözzük a két dolgot, mert 
a hagyományt tovább kell 
vinni,   ápolni – fogalmazott 
Robotka Angéla, a klub elnö-
ke. Az aratóünnepségen jelen 
voltak Szenttamás testvérvá-
rosának, Orosházának képvi-
selői, a község polgármestere 
és a községi tanács tagjai.

Idén is bemutatták
a hagyományos aratást A Tanyaszínház azokat a 

településeket, falvakat járja 
be, ahová színházi   idényben 
nem jutnak el az előadások, 
hiszen nincs ennek befogadá-
sára alkalmas terem. A ván-
dortársulat idén Ödön von 
Horváth: Kazimír és Karoli-

na című darabját vitte szín-
re Lénárd Róbert rendezésé-
ben. A darabban  a Színmű-
vészeti Akadémia hallgatói és 
friss diplomások is játszanak. 
A turné július 23-án indult 
Csantavérről.  A tervek sze-
rint három hét leforgása alatt 
a Tanyaszínház összesen 19 

településre látogattot volna 
el, de a turné a 4 előadás után 
megszakadt, a társulat vissza-
tért   Kavillóba, ahol augusz-
tus 12-ig minden este előad-
ják a darabot. Szenttamásra a 
harmadik napon még eljutott 
a Tanyaszínház echós szekere, 

így a már megszokott helyen, 
a Jovan Jovanović Zmaj Álta-
lános Iskola udvarában nagy 
számú közönség előtt mutat-
ták be a darabot. Mindkét 
kulturális program a szent-
tamási Kultúrotthon támo-
gatásával valósult meg.

 Szenttamáson volt
a Tanyaszínház

Magyar programokat is támogat a Kultúrotthon



СРБОБРАНСКИ ИНФОРМАТОР

Турнир оправдао очекивања

Прво место
за “Агромаус” из Надаља Традиционално риболо-

вачко такмичење на оба-
лама Великог бачког кана-
ла у Србобрану, окупило 
је велики број љубитеља 
риболова. На такмичењу 
које  је ове године одржано 
под покровитељством По-
крајинског секретаријата 
за социјалну политику, де-
мографију и равноправност 
полова, као и уз подршку 
општине Србобран, уче-

ствовало је 15 екипа. „Вео-
ма смо задовољни остваре-
ним, бројем екипа и лепим 
временом, које нас је по-
служило. Учесници Купа 
били су ратни војни инва-
лиди и чланови породица 
палих бораца, пореклом са 
свих простора бивше др-
жаве. Лепо је видети све о-

ве људе, бивше борце, како 
у миру и са задовољством 
пецају“, рекао је председ-
ник УРВИ Србобран Горан 
Мијонић.  Већина учесника 
је била из Војводине, али и 
из Ћићевца и Горњег Мила-
новца, као и два тима из ме-
ста Републике Српске, Гра-
дишке и Зворника. Остале 
селекције оформили су клу-
бови и удружења из: Врш-
ца, Новог Кнежевца, Инђије, 

Бечеја, Руме, Сенте, Сом-
бора и Оџака, и две екипе 
риболоваца из Србобрана. 
Такмичењу на ВБК је при-
суствовао и Милош Уроше-
вић, помоћник секретара за 
социјалну политику, демо-
графију и равноправност 
полова, задужен за борач-
ка питања. 

Одржан II Риболовачки куп

Mногобројна публика 12 
вечери окупљала се на Тр-
гу да прати турнир на којем   
су се надметале екипе у ма-
лом фудбалу.

Последње јулске вечери 
одиграно је финале, а у не-
извесној  утакмици за пр-
во место борили су се тим 
«Агромаус» из Надаља и 

тим «Арваји» из Србобрана. 
Меч је завршен резултатом 
4:3. Претходно је  одигран  и 
дуел за 3. место у ком су се 
састали «Зотриx Ралетови 
омладинци» и «Kвики мар-
кет», а резулата је био 7:2. 
Новаковић Марко из екипе 
«Зотриx Ралетови омладин-
ци» награђен је као најефи-
каснији стрелац турнира, са 
укупно 12 датих голова, док 
је за најбољег играча турни-
ра проглашен Срђан Голуб.

У борби за треће место 
код момака 2005. и 2006. 
годиште надигравали су се 
тимови «Фронт Лајнерси» и 
«Игнис», где победу односе 
«линијаши из првих редова», 
са 3 на према 2.

У финалу су се срели 
«Матуранти» и «Kумови», 
а «свршени основци» по-
беђују резултатом 3:2. Нај-
бољи играч овог такмичења 

је Александар Kовачевић из 
екипе «Матуранти», док је 
титулу најбољег стрелца по-
нео Лазар Велицки, један од 
«Kумова».

Завршница такмичења у 
шутирању пенала за девојке 
и момке прошла је запаже-
но. Бојан Марјанов је са два 
прецизна поготка преко це-

лог терена дошао до титуле 
у својој конкуренцији, док 
је код девојака  то учинила 
атлетичарка Ања Kовачев. 
Обоје су награђени лето-
вањем у Сутомору, одмара-
лишту општине Србобран. 

„Посебно ми је драго што 
смо у финалу имали два до-
маћа тима. Таква финала 
привуку више људи, даје се 
посебна драж такмичењу, а 
и то потврђују да се добро 
ради у локалним клубови-
ма. Драго што је на крају 
победио тим из Надаља, 
нормално је да човек на-
вија за момке из места из 
ког је и сам. Такође је и нај-
бољи играч из истог места, 
показао највише поготово 
у последњих 7-8 дана, и за-
служио је ту титулу“, рекао 
је Тодор Шимпрага, идејни 
творац овог турнира. По-
сле паузе од две године одр-

жан је турнир који је јако 
добро организован, дао је 
оцену Јовица Андрић, члан 
Општинског већа задужен 
за спорт. „Имали смо тешку 
годину за нама, што је по-
годило и спорт, због чега 
је турнир морао бити по-
мерен на крај јула, али и 
поред тога наш тим који је 
организовао овај турнир и 
свакодневно га водио, чи-
нио је то готово беспрекор-
но и честитам им на томе. 
У кратком року је све орга-
низовано, а турнир је био 
много јак, чак 26 сениор-
ских екипа, 13 дечијих, на-
граде велике као и увек, и 
публика задовољна“, рекао 
је Андрић.

У име организатора тур-
нира Слободан Субић, за-
хвалио се свима који су 
директно и индиректно 
учествовали у турниру. 

“Захвалност дугујемо су-
дијама, девојкама које су 
свакодневно радиле за за-
писничким столом и води-
ле дневну комуникацију са 
екипама, захвалност иде и 
општини Србобран која је 
из године у годину покро-
витељ свих летњих турни-
ра. Највеће задовољство 
ми причињава то што већ 
годинама гледам исте игра-
че, неке дечаке који су кроз 
овај период од 6 година на 
нашем турниру стасава-
ли у фудбалере, као што 
је Срђан Голуб дошао до 
МВП титуле. Задовољство 
је сведочити том прогре-
сивном развоју појединаца 
у спорту и честитам им на 
томе“, рекао је Субић.

• У Србобрану је 24.јула одржан II Риболовач-
ки куп ратних војних инвалида Србобрана, и 
XVII  Куп ратних војних инвалида Војводине. 

• Прво место на 5. Меморијалном турниру у уличном фудбалу «Ми-
ленко Генчић», освојила је екипа «Агромаус» из Надаља.

Најбоља екипа на такмичењу била је из Горњег Ми-
лановца, чији су риболовци освојили два прва и јед-
но друго место. Друга екипа у генералном пласману 
дошла је из Ћићевца, са освојеним по једним првим, 
другим и трећим местом. Репутацију добрих рибо-
ловаца у Србобрану одбранили су чланови локалног 
Удружења „Храбри борци“, који су заузели треће ме-
сто у пласману, са по једним четвртим, шестим и 
осмим местом.

Најбоља екипа из Горњег Милановца

КУЛТУРНО ЛЕТО 2021.
ДВОРИШТЕ ДОМА КУЛТУРЕ СРБОБРАН

• Петак 06.08. „ДА, ТО СУ БИЛИ ДАНИ“ КАБАРЕ  
У 21 ЧАС
•  Од понедељка до петка 09. – 13. 08. ДЕЧИЈА ЛИКОВ-
НА РАДИОНИЦА „ДРУГАРСТВО ПОКРЕЋЕ СВЕТ“
• Уторак 10.08. „ЦРВЕНКАПА“ ДЕЧИЈА ПРЕДСТАВА 
       • ТУРИЈА 19 ЧАСОВА; 
       • СРБОБРАН 20:30 ЧАСОВА
• Петак 13.08. „ПРОМЕНА ПЛАНА“ КOНЦЕРТ СР-
БОБРАНСКЕ ГРУПЕ 21ЧАС
• Понедељак 16. 08. ОТВАРАЊЕ ИЗЛОЖБЕ СЛИКА 
НАТАЛИЈЕ КИШ “ГРАНИЦЕ ПРОСТОРА“ У 20 ЧА-
СОВА
•Петак 20. 08. „ДОДИР СВИЛЕ“ СЦЕНСКИ ПРИКАЗ 
ПОЕЗИЈЕ ЂОРЂА БАЛАШЕВИЋА У 21 ЧАС
• Петак 27. 08. „ВЕЧЕ ТАМБУРАША“ ВЕЛИКИ ТАМ-
БУРАШКИ ОРКЕСТАР  21 ЧАС
• Уторак 31. 08. ОТВАРАЊЕ ИЗЛОЖБЕ СА ЛИКОВ-
НЕ РАДИОНИЦЕ „ДРУГАРСТВО ПОКРЕЋЕ СВЕТ“


